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PROCES VERBAL

Încheiat azi 6 noiembrie  2013, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului   Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  774/2013 a  Primarului 
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Fiind şedinţă extraordinară, proces verbal nu avem. Dau cuvântul 

domnului președinte ales Vasile Crișan.”
Vasile  Crișan:  "Din  totalul  de  21  de  consilieri  aleși,  sunt  prezenți  18  de 

consilieri. Lipsesc domnii consilieri Medrea Bogdan, Iancu Gheorghe, Rareș Buglea. 
Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”

Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 
participă:  domnul Primar Mircea Hava,  d-na Teofila Ţîr  – director  economic,  d-na 
Silvis  Moldovan  –  director  tehnic,  d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciu 
administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară, doamna Lenuța 
Burba -  consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate 
tutelară,   precum şi presa."

Vasile Crișan: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru 
această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este 
pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru."
 Vasile  Crișan:  "Ordinea  de  zi  cuprinde  3  proiecte  de  hotărâre.  Vă  prezint 

următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

   I. Proiecte de hotărâri privind: 
1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013.
2.  Modificarea  Anexei  nr.1  la  HCL nr.  67/2013  privind  aprobarea  utilizării 

sumelor  din  excendentul  bugetului  local  al  anului  2012  ca  sursă  de  finanţare  a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare.

3.  Modificarea  Anexei  nr.  1  la  HCL  nr.  270/2013  privind  creditul  bancar 
contractat în anul 2010.



Iniţiator
  Primar 

          Mircea Hava

Vasile Crișan: ”Supun la vot proiectul ordinii de zi. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul ordinii de zi a fost votat cu 18 voturi pentru.”

1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013. 
Se  dă cuvântul doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Crişan Vasile care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 
servicii publice şi comerţ.
      Crişan Vasile: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia. Dacă  cineva dorește să pună întrebări, doamna 
directoare este aici, vă poate răspunde."

Jidveian Ovidiu Viorel: ”Ne puteți spune puțin cam ce se modifică?”
Teofila  Țîr:  ”În  mod desosebit  doar  pentru  învățământ  s-a  convocat  această 

ședință pentru că, așa cum v-am spus, banii nu sunt suficienți până la sfârșitul anului. 
Ar fi trebuit să primim pentru întreaga perioadă până la 31 decembrie însă au venit 
doar  pentru  luna  noiembrie.  Se  vor  putea  asigura  cheltuielile  cu  personalul  la 
învățământ  doar pentru luna noiembrie. Și era necesar ca să-i prindem în buget. Deci, 
acesta este motivul ședinței de azi. Principalul motiv. Și unele mici ajustări. Ajustări 
tot pe partea de venituri la învățământ unde au obținut anumite venituri  din închirieri, 
venituri proprii la ei, donații și sponsorizări care, tot așa, pentru a putea  utiliza aceste 
sume încasate deja în bugetul lor este nevoie de rectificare, de a fi prinse în bugetul 
local.”

Raul  Sebastian Tudorașcu:  ”Să înțeleg că s-au primit  banii  doar  pentru luna 
noiembrie.”

Teofila Țîr: ”Da. Numai pentru luna noiembrie. Sperăm să vină.”
Pleșa  Gabriel:  ”Doamna  director!  Ați  spus  în  noiembrie?  În  noiembrie  se 

plătește luna octombrie.”
Teofila Țîr: ”Eu din caeastă cauză v-am spus că mai este o lună descoperită.”
Pleșa Gabriel: ”Mai sunt două luni descoperite!”
Teofila Țîr: ”Nu. Decembrie se plătește în ianuarie.” 
Vasile Crișan:  „Alte discuţii  dacă mai sunt?  Nu mai sunt,  aşadar supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru?"
"Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr.   332/2013.



2.  Modificarea  Anexei  nr.1  la  HCL nr.  67/2013  privind  aprobarea  utilizării 
sumelor  din  excendentul  bugetului  local  al  anului  2012  ca  sursă  de  finanţare  a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare.
          Se  dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Crişan Vasile care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 
servicii publice şi comerţ.
         Crişan Vasile: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia. Dacă  cineva dorește să pună întrebări, doamna 
directoare este aici, ne poate lămuri."

Pleșa Gabriel: ”Doamna directoare! Cum adică să-i cheltuim integral?”
Silvia Moldovan: ”Deci, excedentul care a fost înregistrat la începutul anului și a 

fost  redistribuit   pe obiective de investiții  a  fost  nominalizat  sub forma machetei  de 
finanțare ca model în trezorerie  în mii lei. Ei, pentru că excedentul este în cont în lei nu în 
mii lei și pentru că plățile s-au făcut în lei noi acum trebuie să arătăm, să evidențiem exact 
cheltuielile la leu pe fiecare obiectiv.”

Teofila Țîr: ”Este vorba de un patru lei.”
Pleșa Gabriel: ”Atât e tot?”
Teofila Țîr: ”Da. Dar trebuie modificată.”
Silvia Moldovan: ”Sunt aceeași bani exprimați în lei nu în mii.”
Albani Rocchetti Simone: ”În ceea ce privește locuințele sociale ne puteți spune în 

ce fază am ajuns cu ele?”
Silvia  Moldovan:  ”Locuințele  sociale,  am putea  cu  contribuția  noastră  să  mai 

finalizăm o scară până la sfârșitul lunii noiembrie. Asta cred. Restul nu le mai putem 
finaliza   pentru  că  nu ni  s-au  mai  alocat  fonduri   de  la  bugetul  de  stat.   Cu toate 
solicitările, cu toate intervențiile  n-am mai primit adică,  nu s-a rectificat în plus bugetul 
astfel încât să ne acopere costurile de finalizare a întregului obiectiv.”

Albani Rocchetti Simone: ”Și spuneți că putem recepționa încă un bloc  până la 
sfârșitul lunii noiembrie?”

Silvia Moldovan: ”Da. Mai avem de montat două centrale termice. Sunt aduse, 
sunt făcute, racordurile și legăturile, mici remedieri.”

Silvia Moldovan: ”Până la sărbători eu zic că ar putea fi făcută chiar și repartiția.”
Albani Rocchetti Simone: ”Anul acesta?”
Silvia Moldovan: ”Da.”
Vasile Crișan:  „Alte discuţii  dacă mai sunt?  Nu mai sunt,  aşadar supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru?"
"Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr.   333/2013.

3.  Modificarea  Anexei  nr.  1  la  HCL  nr.  270/2013  privind  creditul  bancar 



contractat în anul 2010.
          Se  dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de 
hotărâre precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Crişan Vasile care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze  economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
         Crişan Vasile: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Silvia Moldovan: ”Aici mai vrea să fac o completare. Vă rog să-mi 
îngăduiți  să  o  fac.  Este  vorba  de  a  corecta  unele  sume,  tot  așa,  în  lei  pentru 
cheltuirea la leu a creditului acordat  pentru că decontările s-au făcut tot așa  pe 
listat de investiții, listă de investiții rotunjită în mii lei, cu plus sau cu minus. Pentru 
că suntem deja la sfârșitul acestui proiect și avem deja la sfârșitul lunii octombrie 
execuția la leu pe obiective. 

Trebuie să vă aduc la cunoștință că mai am pe lângă modificarea de 
denumire  a  obiectivului  de  investiții  din  ”Reabilitare  străzi  pietruite”  în 
”Modernizare străzi pietruite”. Noi am crezut că a preluat Ministerul Finanțelor 
aceste informații. Noi am mai informat ministerul  că s-a modificat denumirea dar 
nu a fost preluată  modificarea în ultimul aviz care ne-a sosit  acum în ultima 
săptămână.  Și  atunci,  am fost  nevoiți  să  corectăm  anexa și  să  o  trimitem la 
minister să ne facă corectura. Este vorba despre punctul nr. 6 la modernizarea DN 1 
E 81. Aici am cheltuit cu 1,62 lei mai puțin decât a fost acordat. Și acum va trebui 
să diminuez limita bugetară a creditului respectiv față de 601 mii cât am bugetat în 
600 de mii 998,38. După aceea, la poziția 7 modernizarea DN 74. Tot așa, pentru 
că bugetul a fost rotunjit în mii am cheltuit cu 4,19 lei mai mult. Am rotunjit după 5 
și ne-a ieșit 5. așa. Deci, poziția 7, bugetul trebuie să fie 869025. Deci, în plus cu 
4,19 lei. Iar la poziția 12 valorificarea resurselor turistice în zona mamut. Aici 
pentru  că cele două sume pe care le-am spus și înainte 4,19 + 1,69 dă 2,57 adică, 
banii cei care i-am cheltuit mai mulți va trebui să-i scădem din altă parte. Aici 
facem  o  diminuare   de  2,57.  Deci,  față  de  4  milioane  165313,36  cât  aveți 
dumneavoastră acolo, cheltuiala efectivă se va limita la 4 milioane 165310,79 lei.”

Vasile Crișan: „Alte discuţii dacă mai sunt? Nu mai sunt, aşadar supun la vot 
proiectul  de  hotărâre cu  amendamentul  doamnei  Silvia  Moldovan.  Cine  este 
pentru?"

"Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr.   334/2013.

Vasile Crişan: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi 
închisă.

  Alba Iulia, 6  noiembrie   2013

            PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR



                         Consilier                                                          Marcel Jeler
                       Vasile Crişan

 


